

JABATAN PENGAIRAN DAN SALIRAN
KENYATAAN TENDER



Tender adalah dipelawa daripada Kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia/PUKONSA/UPKJ/Kementerian Kewangan dalam Gred, Kategori, Pengkhususan dan jenis pendaftaran yang berkaitan serta masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi kerja/bekalan berikut:-

Bil.	Pejabat yang memanggil Tender	No. Tender/Tajuk Projek (Pembayaran)	Syarat Pendaftaran			Tempat & Tarikh Dokumen Mulai Dijual	Harga Dokumen dan Bayaran Atas Nama	Tempat, Tarikh dan Waktu Tender Tutup
			Berdaftar dengan CIDB	Berdaftar dengan UPKJ	Berdaftar Dengan PUKONSA			
1.	Jabatan Pengairan dan Saliran, Wilayah Persekutuan Kuala Lumpur	JPSWPKL/ME/01/2022 KERJA-KERJA PEMASANGAN DAN INTEGRASI SISTEM SCADA SERTA KERJA-KERJA LAIN YANG BERKAITAN UNTUK RANCANGAN TEBATAN BANJIR SUNGAI BUNUS WILAYAH PERSEKUTUAN KUALA LUMPUR	Berdaftar dengan CIDB Memegang Perakuan Pendaftaran Kontraktor dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan yang masih sah. Gred : G5 Kategori : ME Pengkhususan : M23	Berdaftar dengan UPKJ Memegang Perakuan/Sijil UPKJ yang masih sah Kelas A Sub-Kepala V	Berdaftar Dengan PUKONSA Memegang Perakuan/Sijil PUKONSA yang masih sah Kelas A	Bahagian Ukur Bahan dan Kontrak, JPS Wilayah Persekutuan, Jalan Sultan Salahuddin, 50626 Kuala Lumpur	RM 320.00 AKAUNTAN NEGARA MALAYSIA-KASA-T	Aras Bawah, Bahagian Ukur Bahan dan Kontrak, JPS Wilayah Persekutuan Jalan Sultan Salahuddin, 50626 Kuala Lumpur 8 Mac 2022 (Selasa) Jam 12.00 tengah hari

Tiada lawatan tapak diadakan. Namun kontraktor digalakkan untuk membuat lawatan secara sendiri dan berasingan. Kontraktor **DIWAJIBKAN** menghadiri taklimat tender di **Gelangang Futsal, JPS Ampang pada 15.02.2022 (Selasa) jam 9.30pagi**. Hanya penama syarikat di dalam Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), PUKONSA atau UPKJ sahaja boleh menghadiri sesi taklimat. Kontraktor/Syarikat **tidak boleh** mewakili pegawai selain daripada penama dalam PPK, SPKK, PUKONSA atau UPKJ. Kontraktor yang hadir perlu mematuhi SOP yang telah ditetapkan oleh MKN bagi mengelakkan penularan Pandemik Covid -19.

Dokumen Meja Tender boleh disemak dan Dokumen Tender boleh diperolehi di pejabat berkenaan semasa waktu pejabat. Hanya penama di dalam sijil akuan pendaftaran Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), PUKONSA atau UPKJ sahaja yang dibenarkan berdaftar. Bagi kontraktor yang berdaftar dengan PUKONSA atau UPKJ dikehendaki mengemukakan perakuan/sijil SALINAN Perakuan Pendaftaran Kontraktor, Sijil Pendaftaran Perakuan Pendaftaran Kontraktor, Sijil Pendaftaran Perakuan Pendaftaran Kontraktor (jika berkenaan) semasa pendaftaran.

Ir. RATNARAJAH SIVAPIRAGASAM

Timbalan Pengarah
Jabatan Pengairan Dan Saliran
Wilayah Persekutuan Kuala Lumpur

08/02/2022